
Fra: Torbjørn Taranger <ttaranger@yahoo.no> 
Sendt: 8. april 2017 17:36 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fw: fiberutbygging 
 

Hei 

Sendte denne to ganger, for to måneder siden. 

Og ikke fått svar!  

Kan noen svare meg?? 

Sendt fra Yahoo Mail på Android 

 

Den lør. 4. feb.. 2017 kl. 16.37 skrev Torbjørn Taranger 

<ttaranger@yahoo.no>: 

Hei 

Ser at kommunen har fått 6.8 mil 

Til å bygge ut breiband i kommunen. 

Hvilke deler av kommunen blir dette aktuelt for , og når? 

 

Mvh Torbjørn  

Sendt fra Yahoo Mail på Android 
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